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ترافیک برای نمایندگی باشگاه ها در هیأت رئیسه

 مدیران ورشکسته به خط شدند

 از میـــان ۸۰ نامزدی که برای پســـت های 
مختلف هیأت رئیســـه فدراسیون فوتبال 
در مجمـــع ماه اســـفند ثبت نـــام کردند، 
۱۴ مدیرعامـــل بـــرای ۲ پســـت نمایندگی 
باشـــگاه ها در هیأت رئیســـه فدراســـیون 
فوتبال حضـــور یافتنـــد تا شـــاهد رقابتی 
جـــذاب برای این دو پســـت باشـــیم. رضا 
درویش )مدیرعامل پرســـپولیس( محمد 
اســـفندیارپور )مدیرعامـــل گل گهر( نیما 
نکیسا )مدیرعامل ذوب آهن( علی نظری 

جویبـــاری )مدیرعامل اســـتقلال( محمد 
رجاییـــان )مدیرعامـــل آلومینیوم( کیوان 
بابادی )مدیرعامل اســـتقلال خوزستان( 
مـــس  مـــل  یرعا مد ( منـــی  مؤ محمـــد 
رفســـنجان( و علـــی خطیـــر )مدیرعامل 
نســـاجی( ۸ مدیـــر عامـــل باشـــگاه لیگ 
برتری بودند که برای این پســـت در هیأت 
رئیســـه ثبت نام کردند. محمـــد رحیمی 
حســـین  محمـــد  ســـایپا(  )مدیرعامـــل 
رحمانـــی )مدیرعامـــل صنعـــت نفـــت( 
رســـول خطیبی )مدیرعامل پیکان( یاسر 
نجـــف زاده )مدیرعامـــل مس ســـونگون( 
احمد عشـــقان ملک )مدیرعامل باشگاه 
فوتبال ســـاحلی گلســـاپوش یزد( و سعید 

نجاریـــان )مدیرعامل باشـــگاه فوتســـال 
شـــهروند ســـاری( نیز جزو ســـایر مدیران 
کارزار  وارد  کـــه  بودنـــد  باشـــگاه هایی 
انتخاباتی شـــدند. هوشـــنگ نصیـــرزاده، 
مدیرعامل فولاد خوزستان نیز در اقدامی 
عجیب برای پســـت کارشناسی در هیأت 

رئیســـه فدراســـیون ثبت نـــام کرد.
 در حالـــی تنهـــا هفـــت مدیرعامـــل لیگ 
برتری از حضور در انتخابات فدراســـیون 
فوتبـــال انصـــراف داده انـــد کـــه وضعیت 
مالـــی و مدیریتـــی باشـــگاه ها در فوتبـــال 
امـــروز ایـــران چنـــدان تعریفـــی نـــدارد و 
بســـیاری از باشگاه ها، با مشـــکلات مالی 
بـــزرگ دســـت و پنجه نـــرم می کننـــد. از 

بیـــن تیم هایی که مدیـــران آنهـــا در این 
انتخابـــات ثبـــت نـــام کردنـــد، می تـــوان 
ل  ســـتقلا ا ی  ه ها شـــگا با کـــه  گفـــت 
خوزستان، استقلال، ذوب آهن، نساجی، 
پرســـپولیس و فولاد بـــه طور گســـترده با 
مشـــکلات مالـــی مواجه هســـتند و برخی 
از این مدیران، در مشـــکلات باشگاه های 
خود به طور مســـتقیم اثرگـــذار بوده اند. 
موضوعـــی کـــه باعث شـــده حضـــور این 
مدیران در انتخابات فدراســـیون فوتبال 
بـــرای نمایندگـــی از حقـــوق باشـــگاه ها 
عجیب بـــه نظر برســـد. از ســـویی دیگر، 
روی  مدیـــران  ایـــن  از  برخـــی  حضـــور 
صندلی خود در زمان برگـــزاری انتخابات 

فدراسیون فوتبال مشخص نیست و این 
موضوع نیز حضور برخـــی از این چهره ها 
مانند نیما نکیســـا و رضا درویش را در این 
انتخابات تعجب انگیـــز می کند. باید دید 
کـــه در ایـــن انتخابات، پســـت نمایندگی 

باشـــگاه ها در هیأت رئیسه ســـرانجام به 
ســـود باشـــگاه ها عمـــل می کند یـــا مثل 
ســـابق، این پســـت یک پســـت فرمایشی 
در هیـــأت رئیســـه فدراســـیون فوتبـــال 

خواهـــد بود.

با گذشـــت یک نیم فصل از برگزاری مســـابقات 
لیـــگ برتر فوتبال کشـــور با سیســـتم کمک داور 
ویدیویـــی، نواقـــص زیـــادی در اســـتفاده از این 
تکنولوژی در فوتبال ایران مشـــاهده شد. پس از 
چندین ســـال انتظار و مطالبه هواداران فوتبال 
بـــرای اســـتفاده از ایـــن سیســـتم، ســـرانجام با 
حواشـــی مختلف، سیستم کمک داور ویدیویی 
در مســـابقات فوتبال کشـــور به کار گرفته شـــد 
امـــا این سیســـتم، با مشـــکلات زیـــادی در بدو 
ورود خـــود همراه بـــود. از عـــدم یکپارچگی در 
برگزاری مســـابقات گرفته تا اســـتفاده نادرست 
داوران از ایـــن سیســـتم  و اتـــلاف بیـــش از حد 
زمان در مســـابقات، از ایرادهای بزرگ سیستم 
کمک داور ویدیویی بـــود. با این حال موضوعی 
که بیـــش از هر چیـــز اعتراض فوتبالدوســـتان 

ایرانـــی و باشـــگاه ها را بـــه همراه داشـــت، عدم 
یکپارچگـــی در برگزاری مســـابقات با اســـتفاده 
از سیســـتم کمـــک داور ویدیویـــی و برگـــزاری 
برخی بازی هـــا بدون VAR بود کـــه صحنه های 
پرحاشـــیه زیـــادی را در نیم فصـــل ابتدایی لیگ 

برتـــر فوتبال ایـــران به همراه داشـــت.
محســـن حکیم مدیر پـــروژه VAR فدراســـیون 
فوتبـــال ایـــران، در گفت و گویـــی کـــه بـــا رادیو 
داشـــت، صحبت هـــای جالبـــی را در خصوص 
وضعیـــت VAR در فوتبال کشـــور مطـــرح کرد. 
در حالـــی کـــه گفتـــه می شـــد قـــرار اســـت دو 
دســـتگاه جدید VAR وارد کشـــور شـــود، تعداد 
دســـتگاه های کمـــک داور ویدیویـــی در ایـــران 
فعـــلاً از پنـــج دســـتگاه عبـــور نمی کنـــد و در 
حـــال حاضـــر فدراســـیون فوتبـــال و ســـازمان 
لیـــگ توانایی برگـــزاری هـــر ۸ بازی لیـــگ برتر 
بـــا دســـتگاه های ثابـــت را ندارنـــد و همچنـــان 
دســـتگاه ها  ایـــن  جابه جایـــی  شـــاهد  بایـــد 
در شـــهرهای مختلـــف باشـــیم کـــه می توانـــد 
آســـیب هایی بـــه ایـــن دســـتگاه ها وارد کنـــد. 
تجهیـــزات گران قیمتـــی کـــه در حـــال حاضـــر، 
حـــدود ۵۰۰هـــزار دلار قیمـــت دارنـــد و همیـــن 

موضـــوع، باعث شـــده کـــه باشـــگاه ها توانایی 
خریـــد دســـتگاه های VAR را نداشـــته باشـــند. 
البته برخی از باشـــگاه ها مانند سپاهان با توجه 
به شـــرایط مالی بهتری که دارند خواهان خرید 
این دســـتگاه ها از فدراسیون فوتبال هستند اما 
این مبلغ، برای بســـیاری از باشـــگاه ها سنگین 
اســـت و حتـــی عقـــد قـــرارداد بـــا گران تریـــن 
بازیکنـــان برخـــی باشـــگاه های حاضـــر در نیمه 
دوم جـــدول چنین هزینـــه ای برای باشـــگاه ها 

بـــه همراه نـــدارد.
راه حـــل فدراســـیون فوتبـــال در ایـــن ماجـــرا، 
اســـتفاده اجاره ای از VAR اســـت. بـــا توجه به 
نظر کارشـــناس دادگستری، اســـتفاده اجاره ای 
از سیســـتم کمـــک داور ویدیویـــی بـــرای هـــر 
باشـــگاه حـــدود ۴۲۰میلیون تومـــان هزینه دارد 
که بـــا توجـــه بـــه ۱۵ میزبانـــی در طـــول فصل، 
هـــر باشـــگاه بـــرای هـــر فصـــل بایـــد ۶میلیارد 
تومان برای اســـتفاده از کمـــک داور ویدیویی در 
مسابقات خود هزینه کند. این در حالیست که 
در جهـــان، مدیـــران تیم ها برای ورزشـــگاه های 
خود سیســـتم کمک داور ویدیویی را به شـــکل 
مســـتقل خریـــداری می کننـــد امـــا بـــا توجه به 

اینکـــه باشـــگاه های مـــا ورزشـــگاه اختصاصـــی 
ندارند و شـــرایط متفاوتی بر فوتبال ایران حاکم 
اســـت، مســـئولیت هزینـــه بـــرای VAR به خود 

باشـــگاه ها محول می شـــود.
ضمـــن اینکه فدراســـیون فوتبال نیـــز از ابتدای 
فصـــل در هزینه هـــای خـــود، پیش بینی خاصی 
بـــرای هزینه هـــای تعمیـــر و تعویـــض تجهیزات 
فرســـوده VAR نداشـــته و این موضـــوع را طبق 
بـــه باشـــگاه ها محـــول کـــرده  قوانیـــن فیفـــا 
اســـت. بنابرایـــن فدراســـیون فوتبـــال، هیـــچ 
هزینه ای بـــرای تعمیر نمایشـــگر ســـوخته یکی 
از این دســـتگاه ها و تعمیر کابـــل از بین رفته در 
ورزشـــگاه تختـــی انجـــام نمی دهد و باشـــگاه ها 
بایـــد بـــرای ایـــن تجهیـــزات، خودشـــان هزینه 

. کنند
نکتـــه دیگر اینکه در صورت ســـفارش دســـتگاه 
جدید برای بیشـــتر شـــدن تعداد دســـتگاه های 
VAR در کشـــور، ایـــن تجهیـــزات به طـــور آنـــی 
بـــه کشـــور نمی رســـند و طبـــق گفته محســـن 
حکیـــم، ورود این دســـتگاه ها به کشـــور پس از 
ثبت ســـفارش، حدود پنج یا شـــش مـــاه طول 

می کشـــد.

 کیفیت چمن ورزشگاه ها معضلی که هنوز 
حل نشده است

 روشنک: باید به دنبال راه حل 
جدی باشیم

 در شـــرایطی که ورزشـــگاه امام خمینی)ره( گزینه اصلی 
ســـازمان لیـــگ بـــرای دیـــدار ســـوپرجام بیـــن تیم های 
پرســـپولیس و ســـپاهان اســـت، ســـرمربی اراکی هـــا 
مخالـــف سرســـخت برگـــزاری ایـــن بـــازی در این شـــهر 
اســـت. در چنیـــن شـــرایطی امیرحســـین روشـــنک در 
خصوص احتمـــال تغییر مکان میزبانـــی دیدار تیم های 
فوتبال پرســـپولیس و سپاهان در ســـوپرجام گفت: »با 
کمال احترام به نظر ســـیدمجتبی حســـینی ســـرمربی 
تیـــم فوتبال آلومینیـــوم باید بگویم کـــه هماهنگی برای 
برگزاری چنیـــن دیدارهایی خیلی زودتـــر از زمان انجام 
آن صـــورت می گیرد که در ایـــن رابطه ما با اســـتانداری، 
هیـــأت فوتبـــال اســـتان مرکـــزی و باشـــگاه آلومینیـــوم 
هماهنگی هـــای لازم را انجـــام داده ایـــم و پـــس از اینکه 
جلســـات برگزار شـــد ما از مـــکان انجام این دیـــدار نام 

بردیم.«
 او برخـــلاف اراکی هـــا معتقد اســـت برگـــزاری یک بازی 
اثر منفی روی چمن ورزشـــگاه امـــام خمینی)ره( نخواهد 
گذاشت: »در کنار ورزشـــگاه امام خمینی)ره( شهر اراک 
مـــا دو، ســـه گزینه دیگـــر را هم بـــرای میزبانـــی مد نظر 
داشـــتیم اما بـــا توجه به ملاحظـــات و شـــرایط موجود، 
تصمیـــم گرفته شـــد کـــه ایـــن بـــازی در ورزشـــگاه امام 
خمینـــی)ره( برگزار شـــود. با توجه به اینکـــه ما در فصل 
زمســـتان قرار داریـــم طبیعی اســـت که کیفیـــت زمین 
چمن ورزشـــگاه ها دچار افت شـــود و ایـــن موضوع فقط 
مختص زمین چمن ورزشـــگاه امام خمینی)ره( نیســـت 
و لازم اســـت تا تدابیر لازم برای حفظ چمن  ورزشـــگاه ها 
صـــورت گیـــرد. صرفاً برگـــزاری یک مســـابقه باعث افت 
کیفیت چمن ورزشـــگاه نخواهد شـــد و عوامل مختلفی 

در آن دخیل اســـت.«
 در چنین شـــرایطی مشـــخص نیســـت این تدابیری که 
روشـــنک از آن حرف می زند دقیقاً چه زمانی قرار اســـت 
اتخـــاذ شـــود، چرا که نـــه تنها لیگ بیســـت و چهـــارم با 
چنین بهانه هایی با تأخیر شـــروع شـــد، بلکـــه میزبانی 
از تیم هـــای اســـتقلال و پرســـپولیس گرفتـــه شـــد کـــه 
وضعیت چمن ورزشـــگاه ها مطلوب شـــده و کیفیت آن 
بالاتر بـــرود ولی حالا بـــا پایان نیم فصـــل اول می بینیم 
کـــه هیچ تغییـــری در این زمینه صـــورت نگرفته و چمن 
ورزشـــگاه هایی مثل یـــزد، اراک، قزوین و شـــهرقدس نه 
تنها مطلوب تر نشـــده که اوضاع آنقدر خراب اســـت که 
ســـرمربی اراکی ها می ترســـد با برگزاری دیدار سوپرجام 

وضعیـــت چمن از اینی که هســـت بدتر شـــود.

تمرین شاگردان چمنیان در ورزشگاه 
امام رضا)ع( با استقبال مربیان

ملی پوشـــان نوجـــوان فوتبـــال کشـــورمان دومیـــن 
تمریـــن خود را در اردوی مشـــهد برگـــزار کردند. قبل 
از تمریـــن ملی پوشـــان، بازیکنـــان آکادمـــی فوتبـــال 
»آرمو مشـــهد« با اهدای گل و ســـوغات بارگاه مقدس 
ثامن الائمـــه، حضور تیـــم نوجوانـــان در این شـــهر را 
خیـــر مقـــدم گفتنـــد. همچنیـــن تعـــدادی از مربیان 
دوره مربیگـــری درجـــه B نیز با حضور روی ســـکوهای 
ورزشـــگاه تمرین تیـــم ملی را زیـــر نظر گرفتنـــد. این 
تمریـــن به مدت ۷۵دقیقـــه در زمین اصلی ورزشـــگاه 
امام رضا)ع( برگزار شـــد. در بخش حمله شـــاگردان 
عباس چمنیان، تمرین انتقال ســـریع را انجام داده و 
در بخـــش دفاع نیز تاکتیک هـــای مدنظر برای تقویت 
ســـاختار دفاعی در دســـتور کار قرار گرفت. نوجوانان 
کشـــورمان در جریان این اردو که تا چهارشنبه ۲۶ دی 
در جریان اســـت، ۲ بازی دوســـتانه برگـــزار می کنند. 
تیم ملـــی خود را بـــرای حضور در جـــام ملت های زیر 

۱۷ســـال آســـیا آماده می کند.
 

نکولعل: خیری مسئولیتی در فوتبال ندارد
مصطفـــی نکولعـــل آزاد رئیس فدراســـیون ناشـــنوایان 
درباره حکم قضایی برای شـــاهین خیری رئیس انجمن 
فوتبال این فدراســـیون، می گوید: »من شـــخصاً از دلیل 
ایـــن موضـــوع اطلاعی نـــدارم ولی مثـــل اینکه ایشـــان 
چندســـال پیش مشـــکلات شـــخصی داشـــته اســـت و 
برگه هـــای شـــکایت برایـــش آمده اســـت. حـــدود ۱۰ روز 
پیـــش نیـــز اســـتعفا داد و دیگر ســـمتی در فدراســـیون 
ندارد. تا جایی که من شـــنیدم شـــکایات مطرح شـــده 
از خیری ربطی به کارش ندارد و شـــاکی های او خصوصی 
هســـتند. خیری تمـــام کارهـــای اداری اش را انجام داده 
بـــود و حتی گواهی سوءپیشـــینه نیز برای مـــا آورده بود. 
خیلی بـــه او اصرار کردیم کـــه بماند و از خـــودش دفاع 
کند ولی خـــودش گفت این طور راحت تر اســـت. ما هم 
استعفای او را پذیرفتیم و درحال حاضر هیچ مسئولیتی 

در فدراســـیون ندارد.«
 

ساحلی بازان به خط شدند

دعوت از 18 بازیکن
ششـــمین اردوی تیم ملـــی فوتبال ســـاحلی از ۲۷دی 
تـــا 3بهمـــن در بندر بوشـــهر برگزار خواهد شـــد. علی 
نـــادری، ســـرمربی تیم ملـــی فوتبال ســـاحلی ۱۸نفر را 
به اردوی تیم ملی دعوت کرد. ســـیدمهدی میرجلیلی، 
ســـیدمحمد داســـتان، محمدجواد خســـروی، ســـعید 
پیرامـــون، رضـــا امیـــری زاده، محمـــد مـــرادی، مهدی 
شـــیرمحمدی، علـــی میرشـــکاری، موحـــد محمدپور، 
محمدعلـــی مختـــاری، محمد معصومی زاده، ســـبحان 
فالـــه، رضـــا دیـــری، محمدعلـــی نظـــرزاده، حمیدرضا 
دهقانی، عباس رضایی، اســـحاق مطهری و ســـیدعلی 
ناظم بازیکنان دعوت شـــده بـــه این اردو هســـتند. در 
این اردو تیم ملی فوتبال ســـاحلی کشـــورمان سه دیدار 
دوســـتانه مقابل تیم ملی بلاروس انجـــام خواهد داد.

 هزینه سنگین 
یکپارچگی مسابقات

 باشگاه ها VAR را 
اجاره می کنند

گزارش

 نقض اساسنامه فدراسیون با کدام منطق؟

ناظمی به جای ذکایی در لیست اعضای مجمع فوتبال
پاداش عملکرد خوب در ریاض

ماجراجویی طارمی در ونیز

گلاره ناظمـــی به جـــای مهناز ذکایی در لیســـت 
اعضـــای مجمـــع بـــرای انتخابـــات فدراســـیون 
فوتبـــال قـــرار گفـــت. در روزهایی کـــه انتخابات 
فدراســـیون فوتبال ورزش ایران را تحت الشعاع 
قـــرار داده اســـت، موضـــوع حـــذف حـــق رأی 
از  ذکایـــی داور بین المللـــی کشـــورمان یکـــی 
هزارمیـــن حواشـــی ایـــن انتخابـــات اســـت که 
حالا مســـئولان فدراســـیون فوتبال بایـــد در این 
باره پاســـخگو باشـــند. ذکایی کـــه داور لیگ برتر 
زنـــان و همچنین میادیـــن بین المللـــی زیرنظر 
کنفدراســـیون فوتبال آسیا است، در حال حاضر 
بیشترین امتیاز را در میان داوران زن ایرانی دارد 
و طبق اساســـنامه بایـــد نام او در میـــان اعضای 
مجمع باشـــد، امـــا در اقدامـــی عجیـــب نه تنها 
خبری از اســـم ذکایی نیســـت کـــه گلاره ناظمی 
جایگزین او در لیســـت مجمع شـــده اســـت. در 
چنین شرایطی سعی داشتیم  موضوع را از طریق 
ذکایی پیگیری کنیم که او حاضر به پاســـخگویی 

در ایـــن زمینـــه نشـــد و ممنوع المصاحبه بودن 
داوران را بهانـــه کـــرد: »همان طور کـــه می دانید 
داوران ممنوع المصاحبه هســـتند، من هم حق 

صحبت نـــدارم.«
در ادامـــه هـــم اصرارهای مـــا راه بـــه جایی نبرد 
و ذکایـــی در پاســـخ به این ســـؤال که چـــرا باید 
به جـــای نام او که بیشـــترین امتیـــاز را در میان 

داوران زن ایـــران دارد، نـــام گلاره ناظمـــی در 
لیســـت مجمع قرار بگیـــرد، گفت: 

»اگر اجـــازه بدهیـــد در این باره 
صحبتـــی نمی کنم.«

درشـــریطی کـــه ذکایـــی خود 
روزه ســـکوت گرفتـــه اســـت، 
ن  ســـیو ا ر فد ن  لا مســـئو
فوتبـــال باید در ایـــن زمینه 
شفاف ســـازی کـــرده و بـــه 
این ســـؤال جواب دهند که 
چه چیزی باعث شـــده تا 

اساســـنامه خود را نقض 
کـــرده و با کـــدام منطق 
را جایگزیـــن  ناظمـــی 

ذکایـــی کرده انـــد.

خفیـــف  مصدومیـــت  ز  ا پـــس 
ر  ا یـــد د ر  د م  ا تـــور س  رکـــو ما
نیمه نهایـــی ســـوپرجام ایتالیـــا و 
حضور مهـــدی طارمـــی در ترکیب 
اصلـــی افعی ها برای جـــدال نهایی 
مقابل میـــلان که منجربـــه یک گل 
و یـــک پـــاس گل بـــرای ســـتاره ایرانی 
شـــد، حـــالا احتمـــال حضـــور طارمـــی در 
ترکیـــب اصلی اینتـــر برای اولین مســـابقه 
سری آ در ســـال ۲۰۲۵ افزایش یافته است. 
دی جنـــارو، آچربی، مخیتاریان، بیســـک، 
چالهان اوغلـــو و کوره آ، بازیکنانی هســـتند 
کـــه اینتر را در ســـفر به ونیز بـــرای تقابل با 
تیم ونتزیا همراهـــی نمی کنند اما مارکوس 
تورام با توجه به بهبود نســـبی، در لیســـت 
اینتر برای ســـفر به ونیـــز قـــرار دارد.  با این 
حال با توجـــه به اینکه تـــورام هنوز آمادگی 
صددرصـــدی پیـــدا نکرده و مهـــدی طارمی 

هفته گذشـــته در جدال بـــا میلان عملکرد 
خوبی داشـــت، احتمالاً اینزاگـــی از بازیکن 
ایرانـــی تیمـــش در کنـــار لائوتـــارو مارتینـــز 
به عنـــوان زوج خـــط حمله اســـتفاده کند 
و طارمـــی بـــرای دومین بـــار در ســـری آ در 
ترکیـــب اصلی اینتـــر قرار خواهـــد گرفت. 
متئو بارزاگی خبرنـــگار معتبر حوزه اینتر در 
ایتالیا و صفحات هـــواداری معتبر اینتر نیز 
حضور طارمـــی در ترکیب اصلـــی نراتزوری 

برای ایـــن مســـابقه را تأییـــد کرده اند.
طارمـــی در ۱۲ بازی ســـری آ ایـــن فصل، تنها 
در یـــک مســـابقه به عنـــوان بازیکـــن ثابت 
بـــه میدان رفتـــه بود که در همان مســـابقه 
مقابـــل لچـــه، موفـــق بـــه ثبـــت پـــاس گل 
برای اینتر شـــد. روزنامه  گاتزتا دلواســـپورت 
ایتالیا، تـــداوم بازی و اعتماد بـــه طارمی را، 
کلید بازگشـــت او بـــه روزهـــای اوج در پورتو 
معرفی کـــرده بود و حـــالا به نظر می رســـد 
کـــه طارمی، فرصت مناســـبی بـــرای تداوم 
گلزنـــی و بازیابـــی اعتماد به نفـــس خود در 
ترکیب تیـــم اینتر دارد. جـــدال اینتر و لچه 

ســـاعت ۱۷:3۰ امـــروز برگزار می شـــود.

لژیونرسوژه

مدیریت ورزش2
یکشنبه   23 دی1403  شماره 7743

ز  و ر ر  د ینـــی  بد عا میـــر  ا کلامـــی  حملـــه 
نام نویســـی اش برای کاندیداتوری در انتخابات 
فدراســـیون فوتبـــال بـــه رئیـــس فدراســـیون 
کشـــتی اتفاقی باورنکردنی بود. رئیس اســـبق 
فدراسیون فوتبال در مصاحبه ای تند و آتشین 
در واکنـــش بـــه خبـــر احتمـــال کاندیداتـــوری 
علیرضـــا دبیـــر گفـــت: »هنـــوز فوتبـــال ایران 
آن قـــدر بدبخت نشـــده که دبیر برای ریاســـت 

وارد کارزار انتخابـــات شـــود.«
آنهایـــی کـــه علیرضـــا دبیـــر را می شـــناختند 
پیش بینـــی کردنـــد، او بـــزودی پاســـخ امیـــر 
عابدینـــی را خواهـــد داد، البتـــه برخـــی هـــم 
پیش بینـــی کردنـــد دبیر بـــدون توجـــه به این 
اظهارنظـــر عجیـــب و تنـــد، بی تفـــاوت از کنار 
آن عبـــور خواهـــد کـــرد، امـــا ۷۲ســـاعت پس 
از ایـــن اظهارنظـــر علیرضـــا دبیـــر در حاشـــیه 
مراســـم رونمایی از کتاب انیـــس در گفت و گو 
با خبرنگاران ســـکوت خود را شکســـت آن هم 
با ادبیاتی که از او انتظار داشـــتیم: »بسیاری از 
چهره های سرشـــناس کشـــور از من خواستند 
در انتخابـــات فوتبـــال نام نویســـی کنـــم اما در 

نهایـــت از انجـــام ایـــن کار صرف نظر کـــردم تا 
همچنان به عنوان رئیس فدراســـیون کشـــتی 

فعالیـــت کنم.«
رئیس فدراسیون کشـــتی در جمع خبرنگاران 
با اشـــاره به اینکه پیشـــنهادهای فراوانی به وی 
برای شـــرکت در انتخابات فدراســـیون فوتبال 
صورت گرفت، گفت: »خیلی از افراد سیاســـی 
و فوتبالی از من خواستند در انتخابات ریاست 
فدراسیون فوتبال شـــرکت کنم، اما نتوانستم 

خودم را راضی بـــه این کار کنم.«
علیرضـــا دبیـــر پـــس از طـــرح ایـــن موضـــوع 
در واکنـــش بـــه صحبت هـــای امیـــر عابدینی 
مبنـــی بـــر اینکـــه دبیر بهتر اســـت دنبـــال یک 
خم گرفتـــن بـــرود و در انتخابات فدراســـیون 
فوتبال شـــرکت نکنـــد، گفـــت: »او ادب خود 
را نشـــان داده اســـت. خیلـــی به ایـــن موضوع 
ورود نمی کنم. بحث حضـــور من در انتخابات 
شـــایعه نبود. ۲ماه اســـت خیلی از دوستان در 
حوزه های مختلف ورزشـــی، سیاسی و فوتبالی 
به مـــن لطف داشـــتند و در روزهـــای آخر برای 

ثبت نـــام خیلـــی تحت فشـــار بودم.«
رئیس فدراســـیون کشـــتی در ادامـــه توضیح 
داد: »خـــدا را شـــکر کـــه فوتبـــال مملکـــت 
این قدر خـــوب کار می کند. همـــه چیز را دارید 
می بینید. امیـــدوارم موفق باشـــند. من اینجا 

دبیر: فوتبال بالاتر از کشتی نیست که به آنجا بروم

همه می بینید فوتبال مملکت 
خوب کار می کند!

کار دارم. فوتبـــال بالاتر از کشـــتی نیســـت 
کـــه من بخواهم آنجـــا بروم امـــا مدیران ما 
عادت کرده انـــد هنوز نیامـــده می خواهند 
بپرنـــد جـــای بالاتـــر. بایـــد کاری کـــه به ما 

می ســـپارند را خـــوب انجـــام دهیم.«
وی در ادامـــه بـــا اشـــاره بـــه موفقیت های 
ناکامـــی فوتبـــال در  و  کشـــتی در ورزش 
میادیـــن بین المللی توضیح داد: »کشـــتی 
با فاصلـــه ورزش اول ایران اســـت و با همه 
احترامـــی کـــه بـــرای همـــه فدراســـیون ها 
قائلـــم امـــا افتخـــارات کشـــتی بـــا هیـــچ 
فدراســـیونی قابل قیاس نیســـت. ما هنوز 

اینجا کار داریـــم و از ۱۰۰درصد هنوز ۱۰درصد 
راه را هـــم نرفته ایـــم. ما وقتـــی در ۱۱ وزن ۸ 
مـــدال المپیـــک گرفتیـــم نشـــان می دهد 
جلـــو بودیم امـــا هنـــوز راضی نیســـتیم. از 
دوســـتانی که از من خواســـتند بـــه فوتبال 
بیایـــم عذرخواهـــی می کنم. بایـــد کارمان 
را انجـــام بدهیـــم و دنبال گـــول زدن مردم 
نباشـــیم. کارمان را درســـت انجام بدهیم، 
مردم خودشـــان خیلی خوب همـــه چیز را 
می فهمند. رســـانه های ضدانقـــلاب مدام 
ایـــن و آن را می آورنـــد. خـــدا را شـــکر روزی 
۴ یـــا ۵ بار دربـــاره من برنامـــه می گذارند.«

دبیر در پایان توضیـــح داد: »من اصلاً هیچ 
تمایلـــی برای حضور در فوتبال نداشـــتم. از 
هر کجـــا بگویید از مـــن خواســـتند بیایم. 
فوتبـــال از کشـــتی بالاتـــر نیســـت. چـــرا 
عجله داریـــم بالاتـــر بپریم. طـــرف رئیس 
فدراســـیون اســـت می خواهد معاون وزیر 
شـــود یـــا کارمند اســـت می خواهـــد رئیس 
شـــود امـــا بایـــد کارمـــان را خـــوب انجـــام 
بدهیم. حالا رســـانه های خـــارج از ایران و 
معانـــد دائماً لجن پراکنی کننـــد، اما در آخر 
مـــردم می فهمند چـــه کســـی کار می کند و 

چه کســـی خیانت.«

من اینجا من اینجا 
کار دارم. کار دارم. 

فوتبال بالاتر فوتبال بالاتر 
از کشتی از کشتی 

نیست که نیست که 
من بخواهم من بخواهم 

آنجا بروم آنجا بروم 
اما مدیران اما مدیران 

ما عادت ما عادت 
کرده اند کرده اند 

هنوز نیامده هنوز نیامده 
می خواهند می خواهند 
بپرند جای بپرند جای 

بالاتربالاتر

مصاحبه

نکته روز

ایلیا بهزاد اول
خبر نگار


